



15/08/2024

Hotel Establishments General Managers

السادة/ مدراء المنشآت الفندقية المحترمون

Circular No. 5/2024

تعميم رقم 5/2024

Subject: Abu Dhabi Specifications for Security Checkpoints

الموضوع: معايير أبوظبي الفنية لنقاط التفتيش الأمني

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Pursuant to Law No. 8 of 2018 establishing the Department of Culture and Tourism – Abu Dhabi (DCT Abu Dhabi) with a mandate to develop the tourism industry in the Emirate of Abu Dhabi, and further to previously issued circulars (30/2016) and (69/2017) as regards the provision of integrated security inspection equipments and systems, kindly note that all hotel establishments are requested to comply with the updated guidelines no. ADS 26/2019.

بناءً على القانون رقم 8 لسنة 2018 بشأن إنشاء دائرة الثقافة والسياحة – أبوظبي وما نص عليه بشأن المهام والاختصاصات الرامية إلى تحقيق التنمية السياحية لإمارة أبوظبي، وإحاقاً بالتعاميم الصادرة سابقاً رقم (30/2016)، ورقم (69/2017) بشأن توفير أجهزة وأنظمة التفتيش الأمني المتكاملة خلال الفعاليات والندوات والمناسبات المختلفة في المنشآت الفندقية لغايات تأمين عمليات الدخول والخروج منها وإليها، يجب على جميع المنشآت الفندقية الالتزام بالإرشادات المحدثة الواردة في معايير أبوظبي الفنية لنقاط التفتيش الأمني رقم م أ ف 26/2019.

For enquiries and clarifications, please contact the following from Abu Dhabi Police:

لأية استفسارات، ولمزيد من التوضيح يرجى التواصل مع السادة أدناه من القيادة العامة لشرطة أبوظبي:

- Lieutenant Colonel Abdul Monem Al Shehhi for security standards on 0508220101.
- Major Mohammed Al Hamed for technical standards on 0509998860.

- للمعايير الأمنية: المقدم/ عبد المنعم الشحي على الهاتف رقم 0508220101
- للمواصفات الفنية: الرائد/ محمد الحامد على الهاتف رقم 0509998860

Please comply with above directive to avoid the legal measures that will be taken against offenders, according to the legislation in place.

أملين منكم التقيد بما أشرنا إليه تفادياً لاتخاذ أي إجراءات إدارية أو قانونية بحق المخالفين وفق التشريعات النافذة.

Kind Regards.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير.

The Department of Culture and Tourism - Abu Dhabi

دائرة الثقافة والسياحة - أبوظبي



التعميم رقم 5/2024

